
PROTOKOT, NR XXI / 07
z sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

odby.tej w dniu 31 grudnia 2007 roku w Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad.  l .
O godzinie 1010 Przewodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwartr obrady XXI sesji

Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Przewodniczqcy powital, zaproszonych goSci, radnych,
burmistrz6w,naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy,
soltys6w or az w szy stkich przybylych na obrady.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 17 radnych na ustawowy
sklad Rady 2I radnych; Przewodnrczqcy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania
uchwal.

Przewodniczqcy zgNosiN kandydaturg radnego Pawla Faryny na sekretarza obrad. Radny
Faryna wyrazil zgodg.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjpla kandydaturg radnego Pawla Faryny na
sekretarza obrad.

Na sesjg przybyl radny Grzegorz KuSmierz; obrady kontynuowano ptzy obecno5ci na sali
obrad 18 radnych.

Ld.2.
Na sesji w dniu 29 listopada obecni byli wszyscy radni.

Ad .3 .
Proponowany porzqdek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 29 listopada2007 r.
3. PrzyjEcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie zpracy Burmistrza miEdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2007 rok.
9. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej okreSlenia wysokoSci stawek podatku

od Srodkow transportowych na 2008 rok.
10. Uchwala w sprawie uchwalenia Programu wsp6lpracy Gminy JEdrzejow zorganizacjami

pozarzqdov,rymr oraz innymi podmiotami prowadzqcymi dzialalnoSd pozytku
publicznego na rok 2008.

11. Uchwala w sprawie: ustalenia nalnilszego wynagrodzenia zasadniczego orazwartoSci
jednego punktu dla potrzeb wynagradzria pracownik6w zatrudnionych w jednostce
organizacyjnej Gminy Jqdrzej6w - Plywalnia Miejska w Jqdrzejowie.

12. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedtzy w drodze przetargu nieruchomoSci
komunalnej.

1 3 . Odpowiedzi na interpelacj e.
14. Sprawy r62ne.
15.Zamknipcie obrad.

Burmistrz Marek Wolski, w zwi4pku z dyskusj4 na wsp6lnym posiedzeniu Komisji,
wnosi o wycofanie z porzqdku obrad punktu 11: ,,Uchwala w sprawie: ustalenia najnilszego



wynagrodzenia zasadniczego oraz wartoSci jednego punktu dla potrzeb wynagradzania
pracownik6w zatrudnionych w jednostce orgarizacyjnej Gminy Jpdrzej6w - Plywalnia Miejska
w Jgdrzejowie". Projekt w uchwaly w tej sprawie zostanie przedstawiony na nastgpn4 sesjp
Rady.

Rada Miejska w Jgdrzejowie glosowala w sprawie wniosku o wycofanie z porzqdku
obradpunktu 11:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 1

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny poddal pod glosowanie porz4dek obrad
z wycofanSrrn punktem 11 i przesunigciem numeracji celem zachowania ci4gloSci:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 29 listopada2007 r.
3. PrzyjEcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapytaniai interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie zpracy Burmistrza mipdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjqtych napoprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie zmianw budzecie miasta i gminy na2007 rok.
9. Uchwala w sprawie zmiarry uchwaly dotyczqcq okreSlenia wysokoSci stawek podatku

od Srodk6w transportowych na 2008 rok.
10. Uchwala w sprawie uchwalenia Programu wsp6lpracy Gminy Jpdrzej6w z organizacjamr

pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadzqcymi dzialalnoil poZytku
publicznego na rok 2008.

ll.Uchwata w sprawie przeznaczenia do sprzedaIy w drodze przetargu nieruchomoSci
komunalnej.

1 2. Odpowi edzi na interpelacj e.
13. Sprawy r62ne.
14. Zarrkniqcie obrad.

Ad .4 .
Nie zgloszono uwag do protokoluzpoprzedniej sesji.
Przewodniczqay Rady Andrzej Hatny stwierdzit, 2e protok6l z sesji w dniu 29 listopada

2007 roku zostal przyjpty.

Ad .5 .
1. Radna Janina Szreniawa przypomniala,2e mieszkafrcy okrEg6w I i 2 zNoZyli pismo

odnoSnie ulic Jasionka, G6rna, Dygasiriskiego o zmiang planu zagospodarowania
przestrzenrrego. Radna prta, co Burmistrz zrobiN w tej sprawie i czy bqdzie to ujEte
w budzecie.

2. Radna Janina Szreniawa pyta, jakie inwestycje zostaly wykonane w latach 2006 - 2007
przezZaktad Wodoci4g6w i Kanalizacji w Jgdrzejowie.



3. Radna Janina Szreniawa pyta, kto placi za wyw6z nieczystoSci w oczyszczalni Sciek6w

w Zagaju.
4. Radna Janina Szreniawa poinformowala,2e zwiqzki zawodowe zwr6cily sig o materialy

odnoSnie projektu budzetu. Nie dostali tych material6w, poniewa2 pani odpowiedzia\a,

2e s4w Internecie. Radna sqdzi, ze powinni dostad i zapoznal si1.
Radna Janina Szreniawa prosi o odpowiedZ na piSmie.
5. Radny Marek Zygan powiedzial, 2e przry skrzyZowaniu ulic Partyzant6w

i Przypkowskiego przejScie dla pieszych jest oddalone od ulicy Partyzarfi6w. Mieszkafcy

nie dochodzq do pas6w, co stwarza zagrolenie bezpieczefrstwa. Radny p7ta, czy jest

mo2liwo$6 ustawienia tam barierek, aby wymusi6 korzystanie z pas6w.

6. Radny Przemyslaw Piec pyta, jaki zapis w prawie reguluje obr6t materialami

reklamowymi na terenie ZPOZ.
7. Radny Waclaw Kqdra przypomniil.,2e w ci4gu mienionego roku wielu radnych zwracalo

siQ z interpelacjq w sprawie dostosowania budynk6w ZPOZ do wymog6w

rozporzqdzenia. Rok 2008 jest ostatnim rokiem na dostosowanie. ,Radny pyta, jaki jest

plan, terminy, harmonogram prac, aby w roku 2008 zakohczyltp sprawQ.

Ad .6 .
Radna Janina Szreniawa zacytowaNa punkt 40 sprawozdania i zapytala, co przyniosly

rozmowy, co Burmistrz za\atwil. Radna rwaha,2e to nie dyrektorzy szk6l, lecz gmina powinna

zalatwil dow6z.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedziaN, Ze dyrektorzy szk6l podlegajq gminie, dlatego

zostilo wydane zarzqdzenie, fuy dyrektorzy znalelli spos6b na rozwiqzanie problemu. Do 31
grudnia mieli przedstawid koncepcjE dowozu, a w razie problem6w zwr6ci6 sip do Burmistrza.

W tej chwili problem jest juZ rozwiqzany.
Wiqcej uwag nie zgloszono.

Ad .7 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji.

Ad .8 .
Przewodniazqcy Rady Andrzej Hatny odczytaN uzasadnienie do projektu uchwaly.
Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch w imieniu Burmistrza zg\osila autopoprawki:

- zmniejszasiq: w dziale 852 rozdz.85215 $ 31310 kwotE 40 000, zastryic kwotq43 900.
- zwiEksza siE: dopisa6:

Komputer bgdzie wykorzystywany do prezentacji i szkoleri.
W zwi4zku zym, ze jest to zakup inwestycyjny w za\qczniku nr 3 na ostatniej stronie tale?y

dopisa6 w dziale 852rozdzial85219 zakup komputera,Urzqd Gminy kwota 7623. Razem

dzial 27623.
Radny Przemyslaw Piec zapfial, czy to me byd jeden komputer, a ieheli tak, to dlaczego

tak drogo oraz z jakich wydatk6w zostaly przeniesione te Srodki.
Skarbnik Gminy Boaena Ciepluch odpowiedziala, 2e Srodki zostaNy przeniesione

z dodatk6w mieszkaniowych, natomiast Srodki na zakup komputera s4 przedstawione zgodnie

z pismem z Osrodka Pomocy Spolecznej.
Radny Przemyslaw Piec zapytaN, czy ten komputer musi spelniad jakie5 konkretne

wymogi.



Kierownik OPS Pani Gra|yna Chabior odpowiedziala,2e starali sip dobrai odpowiedni

azarazem najtahszy komputer, kt6ry w potqczeniu z rzutnikiem pozwoli realizowac szkolenia

i prezentacje.
Radny Przemyslaw Piec powiedziaN, 2e ma komputer, kt6ry mo2e nieodplatnie

przekazal.
Radny Marek Zygan uwa?a, 2e cena jest doS6 pokulna. Dodal, 2e u niego w szkole

r6wnie2 uzywane s4tego typu komputery, ale s4one tuhsze.
Kierownik OPS Pani Chabior poinformowala, 2e Burmistrz Piszczek sprawdzal ceny

i okazalo siE, ze sprzEt spelniaj4cy takie wymogi tyle kosztuje.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny powiedzial, 2e wedlug jego orientacji jest to za

drogo, chyba Le cenaobejmuje zakup rzutnika. Przewodniczqcy zapttal, czy Pani Kierownik jest

w stanie dowiedzied sig doktadnie, co ma by6 zakupione, w ciqgu 10 minut. Pani Chabior
potwierdzila.

przewodni czqcy o godzinie 1030 oglosil przerwE trwaj4c4do godziny 1050.

Informatyk Osrodka Pomocy Spolecznej Pani Iwona Meresiriska wyjaSnila,2e Iaptop ma

byi komputerem spelniaj4cym wszystkie funkcje i daj4cym maksymalne mozliwoSci

do wykorzystania. Zostal zakupiony projektor, jest kamera, s4 plany, aby tworzy6 i montowad

wlasne fi|my. Musz4byd zatem odpowiednie parametry komputera, silny procesor, bardzo dobra

karta grafrczna, kt6ra zapevtni mozliwoS6 obr6bki zdjEf i film6w. Niekt6rzy pensjonariusze

oSrodka lubi4 zajmowa6 siq takimi rzeczami. Chodzi o to, Zeby mohna bylo wszystko zrobi6

na tym komputerze.
Przewodniczqcy Rady zapytal, czy cena obejmuje tylko zakup komputera.

Po potwierdzeniu Przez Pani4 Meresirisk4 Pan Przewodnicz4cy powiedzial, 2e najsilniejsza

obecnie na rynku karta 8 800 GTX kosztuje 1600 zl, ale nie ma laptopow z tak4 kart4.

Do obr6bki 2d196 sluzy dobry komputer stacjonarny, kt6ry kosztuje 3 000 zl. Najsilniejsze karty
grafrczne w laptopach to karty 8 600; taki laptop kosztuje 3 600 zl.

Kierownik OPS Pani Chabior poinformowala, 2e Pani Meresifrska wysylala zapfiania

do firm inqtafsza oferta o takich parametrach opiewala na tp kwotg.
Radny Marek Zygan zaproponowaN, aby kupi6 i komputer stacjonarny i laptop.
Przewodniczqcy Rady powiedzial, 2e jeheli w uchwale znaldzie sig zapis, 2e Srodki

przeznaczone sena sprzEt komputerowy, bgdzie mohna kupi6 i komputer stacjonarny i laptop.

Radny Przemyslaw Piec, po przejrzeniu parametr6w komputera stwierdzil, ze jest

to zestaw ekskluzywny i zapytal, czy wszystko bEdzie wykorzystane. Radny dodal, 2e jeLeli

potrzebom oSrodka posluzy komputer, kt6ry ma, chqtnie odda go za darmo.
Kierownik OPS Pani Chabior powiedziala,2e ten komputer ma by6 nie dla pracownik6w,

lecz dlaDomu. Pensjonariusze jehdaqnar62ne prezentacje,przesylajqsobie filmy itp. W innych

oSrodkach maj4 tego typu ,,bajery" i Jgdrzej6w nie chcial by6 gorszy i chcial m6c robi6 to, co

inni.

Na salg obrad przybyl radny Zigbiriski; obrady kontynuowano przy obecno5ci na sali

obrad 19 radnych.

Na proSbE Przewodniczqcego Informatyk Urzqdu Miejskiego Pan Jacek Mr6z

po przejrzeniu parametr6w komputera zwr6cil uwagg, 2e nie widzi 2adnego oprogramowania

do obr6bki fi1m6w. NajwaZniejszy jest silny procesor, pamiE6 i oprogramowanie. Pan Mt5z

dodal, Ze za polowp tej ceny moZna by kupi6 bardzo dobry laptop, a za resztg kupii

oprogramowanie.



Wiceprzewodniczqcy Rady Adam Czajor zaproponowal, aby zagwarantowa6 pieni4dze

na zakup tych rzeczy, ale uwa?a, 2e w sprawach technicznych naleZy siE konsultowad

z informatykiem, aby wybra6 najbardziej racjonalne rozwiqzanie.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny proponuje zapisaQ 2e Srodki ptzeznacza

sig na zakgp komputera wrazz oprogramowaniem lub zakup sprzEtu komputerowego.

Radny Waclaw Kpdra poprosil o wyja5nienie, na jakie bie2qce wydatki s4przeniesione

Srodki do dzialu92I i926.
Skarbnik Gminy Boaena Ciepluch odpowiedzia\a,2e pierwsza kwota, to Srodki dla Domu

Kultury, a droga kwota, to Srodki przeznaczone na PlywalniE Miejsk4.

Radny Jan Adamus zapyta\., jakie okolicznoSci spowodowaly zwigkszenie koszt6w

zwiqzarry ch z odprawam i dla nauczycieli.- 
Iii..o*ttik Gminnego Zespolu Obslugi Szk6l i Przedszkoli Pan Jan Robak poinformowal,

Ze wystqpil do Ministerstwa Edukacji Narodowej z wnioskiem o czpSciow4 doplatq do koszt6w

odpraw Zlu nuu"rycieli zwalnianych z ertyktilu 20 i otrzymal Srodki na ten cel. Stqd zapis

w uchwale

Burmistrz Marek Wolski w zwi4zku z dyskusjq sprecyzowal autopoprawkE:

sprzgtu komPuterowego".

Przewodni czqcy RadY Andrzej
Uwag nie zgloszono.

Hatny odczytal projekt uchwaly.

Rada Miejska w JEdrzejowie
w budZecie miasta i gminy na2007 rok,

powziEla uchwalE nr XXI/142107 w sprawie zmran
nastgpuj 4c4 iloSci4 glos6w:

Za -  1 1
Przeciw - 6
Wstrzyrnalo siE - 2
/Uchwala mXXIll42fi7 w zaNqczeniu do protokolu/.

Ad .9 .
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly,

a nastqpnie odczfial przedstawione przez PHZ ,,ELMAR" pismo Bankowego Funduszu

Lasingowego S.A. Oddzia\ w Krakowie w sprawie otwarcia oddzialu w Jpdrzejowie

lw zaLqczeniu do protokolu/.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zwrScil uwagQ, i2 Burmistrz w uzasadnieniu

napisal, ze Komisja Budzetu i Mienia Komunalnego na posiedzeniu w dniu 19 grudnia uzttala

za-zasadne obniZenie stawek podatku. Radny Olszak pyta, czy Burmistrz zapoznawal sig

z wnioskami Komisji, po azymzacytowal' wnioski:
l. Komisja BudZetu i Mienia Komunalnego wnioskuje o przeanalizowanie poszczegdlnych

stawek podatku od irodkbw transportu celem obnihenia podatku w grupach, w hdrych

obowiqzuje stawka maksymalna lub zbli1ona do maksymalnei i zr6wnowahenia

dysproporcji w stawkach z uwzglqdnieniem skutk6w finansowych dla budZetu Gminy

Jqdrzej6w.
2. W odpowi edzi na pismo, w kt6rym Burmistrz zwr6cil sig z pytaniem, czy jest zasadne

przygotowanie projektu uchwaly w zwiqzku z obnileniem stawek zwiqzanych z proSbq

przedsigbiorcy Komisja odpowiedziala, 2e opiniuie pozytywnie zasadnoft

przygotowania na sesjq projektu uchwaly w sprawie obni2enia stawek, ale

z uw z gl qdni eni em w c z e Sni ei s z e go w nio s ku Komi sj i.



Radny Olszak dodal, 2e chodzilo o to,2a w toira2u samochod6w od 3,5 do 5.5 tony jest
zastosowana stawka 100 %. Komisja poddala propozycjE, aby obnizyi np. na g5o/o. nyloty to
okolo 5000 zl mniej wplyw6w do budzetu. Zdanrem Komisji nic by sii nie stalo, natomiast
byloby to wyjScie naprzeciw mieszkaricom. Pan Olszak prori, aby pan Burmistrz sig do tego
odni6sl i dodal, 2e nie kwestionuje propozycji obnizki w kolejnym punkcie, poniewaz jJst
uzasadnienie, Ze mohe byi wigcej pojazd6w.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e po analizie zaproponowal r6wni e2 obnikenie
stawki podatku dla samochod6w o zawieszeniu pneumatycznymitotr-u od 31 do 3g tonz | 923
zN. do 1269 zN. Takich samochod6w jest 11 i bgdzii z tego tytulu 7Ig4 zl mniej dochodu
budzetu. Burmistrz zdaje sobie sprawQ, 2e tam, gdzie Pan Oiszak powiedzial, s4 g6rne stawki,
ale obnizajqc znacznie w tych kategoriach nie ma perspektyw dochodu przez to, Le siE obnizy.
Wtych przypadkach,.gdzie jest propozycja obnizenia, jest teorety"rrri" zysk w200g roku.
Burmistrz dodal, 2e nie chcial wszpdzie robi6 drasty"tny"h obnizek, aby nie zachwia6 budzetu
gminy' Komisja wnioskowalatak,jak m6wil Przewodniczqcy olszak, ale ostatecznie wniosek
uchwalodaw czy przedldada Burmistrz.

Wipcej uwag nie zgloszono.
Przewodni "t?y Rady Andrzej Hatny odczytalproj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalq nr XXI/143/07 w sprawie zmiarry

uchwaly dotycz4cej okreslenia wysokoSci stawek podatku od Srodk6w transportowych na 200g
rok, nastEpujec4 ilo6ci4 glos6w:
Za _ 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1
I U chw ala nr XXI I | 43 I 07 w zalqczeniu do protokolu/.

O godzinie Il20 Przewodniczqcy Rady oglosilprzerwgtrwaj4ca do godziny 113s.

Ad. 10.
Przewodnicz-qcy Rady Andrzej Hatny od,czTrtaNuzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodni "rgy Rady Andr zei Hatny odczytalprojekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalE nr XXr/144/07 w sprawie uchwalenia

Programu wsp6lpracy Gminy JEdrzej6w z organiiacjami pozartqdo,*rymi oraz innymi
podmiotami ptowadzqcymi dzialalno56 po2ytku p,tUtir"n"go na rok zoOt, nastEpuj4c4 iloSciq
slos6w:

_  1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/ U chw ala nr XXI I I 4 4 I 07 w zaNqczeniu do protokolu/.

Ad. 11.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytaluzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady Andrzej Hatny o dczyial proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalE nr XXI/145107 w sprawie przeznaczenia

do sptzedu2v w drodze ptzetargunieruchomoSci komunalnej, nastgpujqcqitosciqglos6w:

Za



Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
NchwaNanrXXIll45l}T

1 8
0
0

w zilqczeniu do protokolt/.

Ad. 12.
Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze Radnej Janinie Szreniawa udzieli pisemnej

odpowiedzi - zgodnie z Zyczeniem.

Radny Marek Zygan powiedzial, 2e przy skrzy1owaniu ulic Partyzant6w i Przypkowskiego przeiicie dla pieszych jest

oddalone od ulicy Partyzant6w. Mieszkaitcy nie dochodzqdo pas6w co stwarzq zagro2enie bezpieczenstwa. Radny

pyta, czy jest moiliwoit ustawienia tam barierek, aby wymusit korzystanie z pas6w.

Burmistrz Marek Wolski uwa14 2e jest to zasadne. PoniewaZ jest to droga powiatowa po

wystqpieniu do Zarzqdu Dr6g Powiatowych udzieli konkretnej odpowiedzi.

Radny Przemyslmu Piec pyta, jaki zapis w prawie reguluje obr6t mqter'ialami reklamowmi na terenie ZPOZ.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedziaN., 2e interpretacjQ prawrre przedstawi na piSmie.

Wedlug Burmistrza jest zasadne wprowadzenie zakazu reklamy. Burmistrz podejmie dzialania
maj4ce na celu zaniechanie tego typu praktyk, ale bEdzie to trudne do wyegzekwowania.

Radny Waclcau Kqdra przypomnial, 2e w ciqgu mienionego roku wielu radrrych ntracalo siq z interpelacjq

w sprawie dostosowania budynk6w ZPOZ do wymog6w rozporzqdzenia. Rok 2008 iest ostatnim rokiem na

dostosowanie. Radny pyta, jaki jest plan, terminy, harmonogram prac, aby w roku 2008 zakoriczyt tq sprawg

Burmistrz Marek Wolski. OdpowiedziaN, 2e s4 ofert, ale ma dylemat, bo s4 one zbyt
drogie. Decyzja musi juZ zapaS(,. Przetarg mohna oglosid po uchwaleniu budZetu; w projekcie

budzetu jest ujEta kwota na realizacjg tego zadania. Opracowanie kosztorysu to kwestia okolo 2
tygodni, chyba 2e dojdzie rozbudowa obiektu, to moze potrwad dtuhej. W przypadku Rakowa
by6 moLe bgdzie moana siQ zmiescid w mniejszych kosztach unikaj4c rozbudowy.
W pozostalychprzypadkach nie ma zadafpolegaj4cych na rozbudowie.

Ad. 13.
Radny Pawel Faryna w imieniu mieszkaric6w ulicy Dmowskiego prosi o wystosowanie

pisma do Generalnej Dyrekcji Dr6g Krajowych i Autostrad o mo21iwo36 zainstalowania
sygnalizacji Swietlnej na sk'rzyhowaniu ulic Dmowskiego i 11 Listopada.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e w tej sprawie trwaj4 rozmowy z Paniq
Dyrektor Sajor, kt6ra jest na to otwarta. Po uchwaleniu budZetu GDDKiA rozwaiq tq sprawq
i zapadnqdecyzje.

Radny Pawel Faryna zapytal, azy w tej sprawie jest skierowany formalny wniosek.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze nie wie, czy zostaL skierowany pisemny

wniosek, ale rozmowy na ten temat trwajqod dawna.
Radny Adam Czajor zaprtal, jak toczq siE rozmowy w zwiqzku z przejgciem terenu

zaletryu i teren6w kolejowych.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedziaN, ze rozmowy bez przerwy trwaj4 i na dzieh

dzisiejszy nie moZe nic konkretnego odpowiedzie6. Nastgpnie poprosit o wypowied2 Naczelnika

Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Pana Wojciecha Abramowicz, kt6ry niedawno byl

na spotkaniu w tej sprawie.
Naczelnik Wojciech Abramowicz powiedzial, 2e grunty pod zalewem i pod strzelnic4

nadal stanowi4 wlasnoSd Gminy Jqdrzej6w na podstawie komunalizacji. PostEpowanie

odwolawcze jest w toku. Po rozmowach jest szansa, 2e zostanie umorzone. W sprawie grunt6w

przy dworcu kolejowymnadziendzisiejszy PKP uchylilo sip od jednoznacznej odpowiedzi.



Radna Maria Barariska zwr6ciNa uwagQ, 2e nad zalewem jest bardzo brudno, zwlaszcza
w zagajniku, gdziejest jedno wielkie wysypisko Smieci. NaleZaloby to uporzqdkowad. Pozatym
nad zalewem nie Swiec4 siE lamny, zvtNaszcza przy alejce wzdNu? tor6w - nale?y to uzupelnid.
Radna Barariska zvr6ciha r6wnie2 uwagQ, 2e nabtdynku Urzgdu Skarbowego wisi reklama BPH
oddzial JEdrzej6w - kt6rego ju?nie ma. Radna prosi o zdjEcie tej reklamy i pyta, czy BPH nadal
placi za miejsce pod reklamg.

Radna Janina Szreniawa prosi, aby Burmistrz postaral siQ o kilka slup6w
ogloszeniowych, bo na terenie miasta nie ma gdzie wieszad ogloszeri.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedziaN,ze teren zalewu jest sprz4tany,co2 - 3 miesi4ce.
Sprawg oSwietlenia rozpozna i jezeli bqdzie mo2liwoS6 lampy bEdq naprawiane Slupy
ogloszeniowe bqd4 zakupione - trzeba sig bgdzie zastanowid nad lokalizaci4 ale to i tak nie
rozwiq;rc calkowicie sprawy. Jeheli chodzi o reklamg BPH to jest ona namalowana od kilkunastu
lat. Na tej reklami e przez pewien okres byla reklama ,,Strzelca" , za co placili.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak powiedzial, ze reklama ,,Strzelca" jest zdjgta
halogeny sig caly cza Swiec4 i oSwietlaj4 Sciang. Radny pyta, czy to na nasz koszt, czy na koszt
kogoS innego.

Burmistrz Marek Wolski obiecal, 2e to sprawdzi i wyjaSni.

Ad. 14.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny o godzinie 11" zamkn4l obrady XXI sesji Rady

Miejskiej w JEdrzejowie.
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